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Stand van zaken Westergracht

Geachte leden van de commissie Beheer,

In de commissievergadering van 10 december 2015 heb ik aangekondigd een 
onderzoek te starten of er een alternatief beplantingsplan voor de Westergracht 
mogelijk is dat zoveel mogelijk aansluit op de verschillende belangen en waarbij 
minder bomen worden vervangen.

Op 29 december 2015 heeft het actiecomité Westergracht namens een 
belanghebbende beroep aangetekend bij de rechtbank van Haarlem tegen de huidige 
plannen en bijbehorende kapvergunning. Het actiecomité heeft in dit beroep 
aangegeven eerst het alternatieve plan af te wachten alvorens het beroep door te 
zetten.

In januari 2016 zijn de kaders waarbinnen het alternatief gezocht moet worden, 
afgestemd met de verschillende afdelingen binnen de gemeente. Het alternatief 
moet zowel binnen het beleid als het beheer passen.

Afgelopen vrijdag 12 februari heeft er een eerste verkennend gesprek 
plaatsgevonden tussen de gemeente en het actiecomité Westergracht. Bij dit overleg 
was ook de Haarlemse Bomenwacht aanwezig. In dit overleg zijn de uitdrukkelijke 
wensen van het actiecomité besproken en ook de kaders die binnen gemeente zijn 
geïnventariseerd.

Het actiecomité geeft aan dat een gefaseerde vervanging van het bomenbestand op 
de Westergracht beter past in hun beeld dan in één keer alle bomen kappen, waarbij 
een kaalslag ontstaat. Bij een gefaseerde aanpak zullen er volwassen bomen blijven 
staan terwijl een deel wordt vernieuwd. De basis van deze aanpak zou dan wel 
moeten zijn dat de bomen met de slechtste conditie en de bomen die het hardst 
getroffen worden door de werkzaamheden aan het fietspad, als eerste worden 
vervangen.
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Daarnaast heeft het actiecomité aangegeven dat zij graag bomen wil herplanten die 
snel groeien om zodoende op een zo kort mogelijke termijn weer een volwassen 
uitstraling te krijgen. Of dit past binnen het bomenbeleidsplan en of dit past binnen 
de huidige kapvergunning is nu nog niet duidelijk. Dit wordt komende periode 
uitgezocht.

Ik heb afgesproken dat gemeente nader onderzoek laat doen door Nationale 
Bomenbank naar de fysieke status van de bomen. Volgens het actiecomité hebben 
de bomen tussen de spoorwegovergang en Het Trionk de slechtste conditie. Dit wil 
ik graag onderbouwd zien door een deskundige.

Ook is afgesproken onderzoek te doen naar de haalbaarheid van een fietspad in 
betonuitvoering en het effect hiervan op de wortels van bomen en het reguliere 
onderhoud van de gemeente (DDO contract)

Gemeente en actiecomité zullen half maart de uitkomsten van deze onderzoeken 
met elkaar bespreken en verder nagaan in hoeverre gezamenlijk een definitief 
alternatief plan gerealiseerd kan worden.

Natuurlijk zal ik de andere belanghebbenden zoals fietsersbond, de 
adviescommissie en overige bewoners ook informeren over de exacte inhoud van 
het alternatieve plan. Ik hoop dat het actiecomité Westergracht zijn beroep kan 
intrekken als er overeenstemming is over het alternatieve plan.

Ik hoop u met deze brief voldoende te hebben geïnformeerd. 

Met vriendelijke groet,

drs. Cora-Yfke Sikkema


